

١٥٦٦٧

العدد : ص ب / ١٣
التاريخ : ٢٠٢٠/١٠/١٥



جمهورية العراق
وزارة التعليم العالي والبحث العلمي
دائرة البعثات والعلاقات الثقافية
قسم الدراسات خارج العراق

اعلان

م / القبولات النهائية لمرشحي الزمالة الدراسية الصينية (CSC) للعام الدراسي ٢٠٢٠/٢٠٢١

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته ...

تود دائرة البعثات والعلاقات الثقافية ان تنوه عن ورود القبولات النهائية للطلبة المرشحين للزمالة الدراسية الصينية (CSC) للعام الدراسي ٢٠٢٠/٢٠٢١ فعلى المقبولين (الواردة قبولاتهم الدراسية والمرفقة ربطاً) مراجعة مبنى دائرة البعثات والعلاقات الثقافية لغرض استكمال باقي اجراءات فتح الملف الدراسي ليتسنى اكمال اجراءات التسجيل والمباشرة في الجامعة المذكورة

مع التقدير

أ.د. حازم باقر طاهر
المدير العام لدائرة البعثات والعلاقات الثقافية وكالة

٢٠٢٠/١٠/١٥

نسخة منه إلى/-

- مكتب الوزير / للتفضل بالاطلاع ...مع التقدير
- مكتب وكيل الوزارة لشؤون البحث العلمي للتفضل بالاطلاع ...مع التقدير
- الدائرة الثقافية / للتفضل بالاطلاع ومتابعة الموضوع .. مع التقدير
- مكتب المدير العام/ للتفضل بالاطلاع ..مع التقدير
- دائرة العلاقات والاعلام / لاتخاذ مايلزم من قبلكم مع التقدير
- قسم المعلوماتية / راجين نشر الاعلان على موقع الدائرة .. مع التقدير
- قسم الدراسات خارج العراق / شعبة الزمالات الدراسية
- البريد الدوار.



武汉理工大学

WUHAN UNIVERSITY OF TECHNOLOGY UT ID:

Nationality: Iraq

CSC No.: 2020GBJ000776



Serial No.: 2020GF050

ADMISSION NOTICE

Dear Mr. HUIISH OMER WATHIQ TAHA:

Congratulations! We are delighted to make you an admission. You will study at the School of Mechantronics Engineering of our university as a Doctoral student in the program of Mechanical Engineering taught in English from September, 2020 to July, 2024.

We estimate that an international student will need a minimum of 40,000 RMB to cover the cost of living on an annual basis in China.

Confirmed by China Scholarship Council, you will be sponsored as a scholarship student to commence study at our university, your scholarship covers Full Scholarship (Including Tuition waiver, Accommodation, Stipend and Comprehensive medical insurance). As a Chinese Government Scholarship student, your first stipend will be given until next month after registration, we suggest you to prepare for at least 2000 RMB to ergency expense.

Your accomodation room is a Single Bed Room in D4-D5 International Dormitory

Registration:

Please register at Wuhan University of Technology, Mafangshan Campus within the period between September 14, 2020 and September 16, 2020 If you fail to register within time limit without the permission of our university in advance, you will be regarded as giving up this admission.

- Address of Wuhan University of Technology, Mafangshan Campus:
- International Students Office, Room 400, No.1 Building East Mafangshan Campus, #205 Luoshi Road, Wuhan, China
- Contact info: admission@whut.edu.cn +86-27-87608608

Additional Conditions:

By accepting this admission and registering at the university, it means you are supposed to:

1. Observe the laws and decrees of China as well as the rules and regulations of the university;
2. Agree and sign the Wuhan University of Technology International Student Registration Commitment letter;
3. Apply for the X1 Visa to enter China, and apply for the Resident Permit within 30 days of arrival.
4. Prepare 8 passport sized photos for registration

We'd like to take this opportunity to congratulate you again and look forward to seeing you soon.

Applicant's signature: _____

Wuhan University of Technology

Date:

Date: May 13, 2020

Address: #205 Luoshi Road, Wuhan, P.R., China, 430070

Web: www.whut.edu.cn E-mail: admission@whut.edu.cn



HUST

Huazhong University
of Science and Technology

华中科技大学
中华人民共和国 湖北 武汉

School of International Education

Tel: (+86)-27-87542457

Fax: (+86)-27-87792118

Website: <http://iso.hust.edu.cn/>

国籍: 伊拉克
学号: I202022018
奖学金编号: 2020GBJ000777



20200401052

录取通知书

AALHASAN, ALI JOODI JASIM 同学:

祝贺你被我校录取! 录取信息如下:

专 业: 机械工程
院 系: 机械科学与工程学院
学生类别: 博士研究生
学习期限: 2020.09-2024.07
学习形式: 全日制
授课语言: 英语
经费来源: 中国政府奖学金-全额奖学金 (含学费、住宿费、生活费和综合医疗保险)
报到时间: 2020年09月 (具体时间待定)

如果你自愿遵守中国法律法规和我校校规校纪, 接受我校录取相关条款, 欢迎你持入学所需材料和有效的来华学习签证 (或学习类居留许可) 在规定时间内报到。

期待你来我校书写人生新的篇章!



注意事项:

1. 学生必须持来华学习签证 (或学习类居留许可) 报到。否则, 学校不予办理注册手续。
2. 学生因故不能按期报到, 必须事先征得我校同意。否则, 被视为放弃入学资格。
3. 学生不能提交入学所需材料原件或者公证 (认证) 件, 体检不合格或存在造假的, 学校取消其入学资格。
4. 录取附加说明是本录取通知书的重要组成部分, 接受本录取视作对其附加说明的一并接受。



20200401052

Nationality: Iraq
Student ID No.: I202022018
CSC. No.: 2020GBJ000777

ADMISSION NOTICE

Dear Mr./Ms. AALHASAN, ALI JOODI JASIM,

Congratulations!

Huazhong University of Science and Technology is pleased to offer you admission to the following program:

Program: Mechanical Engineering
School: School of Mechanical Science and Engineering
Student category: Doctoral Degree Candidate
Duration: September 2020 to July 2024
Classification: Full time
Language of Instruction: English
Funding: Chinese Government Scholarship-Full Scholarship (Including Tuition, Lodging, Living Allowance and Comprehensive Medical Insurance)
Registration Time: September,2020(The exact date will be notified later)

If you agree to accept the terms & conditions of the admission and abide by the laws and regulations of China as well as the rules of the university, you are welcome to register within the above mentioned period with the required materials and the valid Study Visa/Study Residence Permit.

We look forward to your arrival at HUST to write a new chapter of your life.

Huazhong University of Science and Technology

July 08,2020

Notes:

- 1.Be sure to register with the X Visa (or Study Residence Permit). Otherwise, your registration will be rejected.
- 2.If you cannot register during the registration time, please contact us for permission. Otherwise, the admission will be invalid.
- 3.Admission will be canceled if 1) any fake document or information is found; 2) the student fails to submit documents as per the requirement by the university; 3) the student could not pass the physical examination.
- 4.Additional admission terms and conditions shall be regarded as part of the Admission Notice and have the same effect.

Name: ABRAR ABBAS FADHIL
CSC No: 20200500185



Application No.20200500185

ADMISSION NOTICE

Dear Mr. AL FADURY ABRAR ABBAS FADHIL:

We are pleased to inform you that, having examined your application materials, we have decided to enroll you in the Faculty of Electronic and Information Engineering of our university as a Master Student in the program of Control Science and Engineering taught in English from September, 2020 to July, 2022.

According to the Advice of China Scholarship Council, your fees for studying in China will be covered by that scholarship (Including Tuition, Lodging, Living Allowance and Comprehensive Medical Insurance)

If you observe the laws and the decrees of China as well as the rules and regulations of institution you attend, and to accept the Additional Conditions as follows, you can apply for the student visa (X) to the Chinese Embassy or consulate in your country with this Admission Notice, the original copies of your Visa Application for Study in China (JW201). Please note that you must register, with these materials, at the Xi'an Jiaotong University, Innovation Harbour within the period between August 29, 2020 and August 31, 2020. If you fail to register within time limit without the permission of our university, you will be regarded as giving up this admission.

Applicant's signature: _____

Date: _____

XI'AN JIAOTONG UNIVERSITY

Date: Jun 03, 2020

Notes:

1. Be sure to enter China with X visa, otherwise you will be responsible for all the possible consequences.
2. Please prepare ten copies of the photo the same size as in the passport on registration day.
3. Please bring the original copy of Physical Examination Record for Foreigner and Blood Test Report.
4. Please go through all the procedures of registration at XJTU and apply for residence permit within 30 days after your arrival in China. Otherwise, you will be responsible for all the possible consequences.

Address: No. 2096, Building 1, Western China Science and Technology Innovation Harbour

Postcode: 710049

Tel: 029-82665923

Contact Person: Mr. Xi Bin

E-mail: 1483713@qq.com

Fax: 029-82665923

Website: <http://www.xjtu.edu.cn/>



西安交通大学
XI'AN JIAOTONG UNIVERSITY



申请编号: 202000000085

Address: 28 Xianfeng Road, Xi'an Shaanxi P.R. China
Zip: 710049. Contact: 029-82665923

国籍: 伊拉克

CSC编号: 2020GBJ000774

录取通知书

ALJEBURY ABRAR ABBAS FADHIL 女士:

我们高兴地通知你,经审查你的申请材料,我校决定录取你作为硕士研究生。自2020年9月至2022年7月到我电子与信息学部学习控制科学与工程,授课语言为英语。

根据国家留学基金管理委员会的通知,你在中国学习期间的经费办法(包括奖学金(学费、住宿费、生活费和综合医疗保险))

如果你自愿遵守中国的法律、法规和学校的校纪、校规,并接受下述录取附加条件,请你持本《录取通知书》、《外国留学人员来华签证申请表》(JW201),前往中国大使馆(领事馆)申请来华学习(X)签证,并于2020年8月29日至2020年8月30日期间到西安交通大学创新港报到,如因故不能按期报到,必须事先征得我校同意。否则,将视为自动放弃录取资格。

学生本人签名: _____

_____年 月



注意事项:

1. 请你一定持来华学习(X)签证入境。否则,一切后果由本人自负。
2. 来华时,请准备10张照片(与本人护照照片一致)。
3. 来华时,请务必随身携带《外国人体格检查记录》和血液检查报告单原件。
4. 入境后,请立即到学校办理报到手续,并在30天内到当地公安局办理居留手续,逾期一切后果由本人自负。

地址: 中国西部科技创新港1号11栋2096 邮政编码: 710049

联系电话: 029-88965926

传真: 029-82665923

联系人: 席斌

电子邮件: 1919353512@qq.com

网址: <http://www.xjtu.edu.cn/>



西安交通大学
XI'AN JIAOTONG UNIVERSITY

SIE 国际教育学院
School of International Education

通知

西安交通大学2020年秋季开学报到时间暂定为8月29日至8月30日。请你收到录取材料后，第一时间与录取通知书下方的老师联系，确认报到时间和相关要求。同时，西安交通大学也会通过邮箱发送相关信息，请你及时关注申请时注册的联系邮箱。

西安交通大学国际教育学院

2020年6月5日

Notice

The registration time for September Semester 2020 of Xi'an Jiaotong University (XJTU) has been TENTATIVELY scheduled for August 29 – 30. Please CONFIRM the updated registration time and related requirements from the teacher whose information is at the bottom of the Admission Notice as soon as you receive the admission documents. Meanwhile, please pay attention to the email message of related affairs that XJTU may send to the inbox you registered when submit application.

School of International Education

Xi'an Jiaotong University

June 5, 2020



Nationality: Iraq
CSC No. 2020GBJ000768

ADMISSION NOTICE

Dear Mr./Ms. ALSAADI, NABAA:

We are pleased to inform you that, having examined your application materials, we have decided to enroll you to study at the School of Mechanical Engineering & Automation as a Master's Degree in the program of Mechatronics taught in Chinese from 09 /Mon. 2021 Yr. to 07 /Mon. 2024 Yr.

Concerning that your proficiency of Chinese has not reached the requirement of our institution for professional learning, you'll need to study Chinese in Dalian Polytechnic University starting from 09 /Mon. 2020 Yr. to 07 /Mon. 2021 Yr.

According to the notice of the China Scholarship Council, your fees for studying in China will be covered by:

Full scholarship (including tuition, lodging, comprehensive medical insurance, living allowance)

If you observe the laws and decrees of China as well as the rules and regulations of the institution you attend, and also accept the Additional Conditions as follows, you can apply for the student visa (X1 or X2 visa) to the Chinese embassy or consulate in your country with this Admission Notice, the original copies of your Visa Application for Study in China (JW201), Foreigner Physical Examination Form and your blood test report. Please note that you must register, with these materials, at the institution of Dalian Polytechnic University within the period between 1 /Day.9 /Mon. 2020 Yr. to 30 /Day. 11 /Mon. 2020 Yr. If you fail to register within the time limit without the permission of the institution, you will be regarded as giving up this admission.

Applicant's signature: _____ Institution: Dalian Polytechnic University
_____ /Mon _____ Day/ _____ Yr. June /Mon 5 Day/ 2020 Yr.

Note:

1. Please hold X1 or X2 visa to study in China.
2. Please go through all the procedures of registration to the institution and apply within thirty days of arrival for the residency permit to the local police authority.
3. Please prepare eight copies of the photo the same sizes in the passport.

Contact: No. 1st Qinggongyuan Ganjingzi, Dalian, Liaoning, China
International Office at Dalian Polytechnic University
Mrs. Yang +86-411-86323520 studyindpu@163.com



伊拉克国

(CSC No. 2020GBJ000768)

录取通知书

ALSAADL NABAA 先生/女士:

我们高兴地通知您,经审查您的申请材料,我校决定录取您作为 硕士,自 2021 年 09 月起至 2024 年 07 月到我校 机械工程与自动化学院学习机电专业,授课语言为 汉语。鉴于您的汉语水平未达到直接进入我校学习的标准,请您自 2020年09月起至 2021年07月 大连工业大学 补习汉语。

根据国家留学基金委的通知,您在中国学习期间的经费办法为:

全额奖学金(含学费、住宿费、生活费、综合医疗保险)

如果您自愿遵守中国的法律、法规和学校的校纪、校规,并接受下述录取附加条件,请您持本《录取通知书》、《外国留学人员来华签证申请表》(JW201表)、《外国人体格检查记录》及血液化验报告(均须原件),前往中国大使馆(领事馆)申请来华学习(X1)或(X2)签证,并于 2020年9月1日至 2020年11月30日期间,到 大连工业大学 报到。如因故不能按期报到,必须事先征得我校同意。否则,将视为自动放弃入学资格。

学生本人签字 _____
年 月 日

大连工业大学
2020年6月5日



注意事项:

- 1、请持 X1 或 X2 签证入境。
- 2、入境后,请立即到学校办理报到手续,并在 30 天内到当地公安局办理居留手续,逾期所受处罚的一切费用自理。
- 3、请准备 8 张照片(与本人护照照片一致)。

学校地址: 中国辽宁省大连市甘井子区轻工苑 1 号 大连工业大学国际交流与合作处

联系人: 杨老师

联系电话: +86-411-86323520 (O)

传真: +86-411-86324513

电子邮件: studyindpu@163.com

Nationality: Iraq

CSC No. A120GBJ000769

ADMISSION NOTICE

Dear Mr /Ms. ALJUBOORI, MOHAMMED NAFEA HAMID :

We are pleased to inform you that, having examined your application materials, we have decided to enroll you to study at the Life Science and Technology Department of our institution as a Master's Degree in the program of Chemical Engineering and Technology taught in English from 09 /Mon. 2020 Yr to 07 /Mon. 2023 Yr.

According to the notice of the China Scholarship Council, your fees for studying in China will be covered by:

Full scholarship (including tuition, lodging, comprehensive medical insurance, living allowance)

Partial scholarship: tuition , lodging , living allowance , comprehensive medical insurance

Other Source of Funding: _____

If you observe the laws and decrees of China as well as the rules and regulations of the institution you attend, and also accept the Additional Conditions as follows, you can apply for the student visa (X1 or X2 visa) to the Chinese embassy or consulate in your country with this Admission Notice, the original copies of your Visa Application for Study in China (JW201), Foreigner Physical Examination Form and your blood test report. Please note that you must register, with these materials, at the institution of Beijing University of Chemical Technology within the period between 1 /Day 9 /Mon. 2020 Yr to 20 /Day 9 /Mon. 2020 Yr. If there is any change, we will give further notice. If you fail to register within the time limit without the permission of the institution, you will be regarded as giving up this admission.

Additional Conditions:

Applicant's signature: _____

Institution: Beijing University of Chemical Technology

Date: Mon / Day / Yr.

Date: 5 /Mon 13 /Day/ 2020 Yr.

Note:

1. Please hold X1 or X2 visa to study in China.
2. Please go through all the procedures of registration to the institution and apply within thirty days of arrival for the residency permit to the local police authority.

Contact: Ms Wu hao, Ms. Julia

Phone: 0086-10-64452461 Fax: 0086-10-64452461 Email: buctapply@mail.buct.edu.cn

Office of International Student - School of International Education - Beijing University of Chemical Technology - No. 15 Bei San Huan East Road, Chaoyang District, Beijing, 100029

伊拉克 国

(CSC No. 2020GBJ000759)

录取通知书

ALIUBOORI, MOHAMMED NAFFA HAMID 先生/女士:

我们很高兴地通知您, 根据您的申请材料, 我们决定录取您作为 硕士, 自 2020 年 09 月起至 2023 年 09 月到我校 生物化学或生物医学学习(医学工程与技术专业) 攻读学位为 基础。

根据国家留学基金委的通知, 您在中国学习期间的经费办法为:

全额奖学金 (含学费、住宿费、生活费、综合医疗保险)

部分奖学金: 免学费; 住宿费: ; 生活费: ; 综合医疗保险:

其它:

如果您自愿遵守中国的法律、法规和学校的校纪、校规, 并接受下述录取附加条件, 请您持本《录取通知书》、《外国留学人员来华签证申请表》(JW201表)、《外国人停留检查记录》及血液化验报告(均须原件), 前往中国大使馆(领事馆)申请来华学习(X1)或(X2)签证, 并于 2020 年 9 月 1 日至 2020 年 9 月 20 日期间, 到北京化工大学 报到, 如有变动, 则另行通知。如因故不能按期报到, 必须事先征得我校同意, 否则, 将视为自动放弃入学资格。

录取附加条件:

学生本人签字 _____

年 月 日

北京化工大学
2020 年 5 月 13 日

注意事项:

- 1、请持 X1 或 X2 签证入境。
- 2、入境后, 请立即到学校办理报到手续, 并在 30 天内到当地公安局办理居留手续, 逾期所受处罚的一切费用自理。

学校地址: 中国北京朝阳区东路 15 号北京化工大学国际教育学院留学生办公室

邮政编码: 100029

联系人: 吴老师 赵老师

EMAIL: buctapply@mail.buct.edu.cn

电话: +86-10-64452461 传真: +86-10-64452461

外国留学人员来华签证申请表
 Visa Application for Study in China

中华人民共和国教育部印制/Printed by the Ministry of Education(MOE) of PRC

JW201

No.19004779		接受院校/Host Institution: 北京化工大学	
由 接 受 留 学 人 员 院 校 填 写	姓名: Name:	姓/Family Name ALJUBOORI	名/Given Name MOHAMMED NAFFA HAMID
	国籍/Nationality: 伊拉克	护照号码/Passport No.: A9928494	性别/Gender: 男 婚否/Marital Status: 已婚
	出生日期: Date of Birth:	1985 年 02 月 17 日 year month day	出生地点/Place of Birth(City,Province,Country) BaghdadIraq
	家庭地址/Home Address: 家庭电话/Home Telephone No.:	Baghdad Al dora +9647825504081	
	最后学历/Highest Academic Degree Obtained: BA, BSc	职业/Occupation:	
	工作或学习单位 Employer or Institution Affiliated:	Ibn Sina university	
	来华学习专业/Field of Study in China: 化学工程与技术	学习专业期限/自 2023 年 月 Duration: from yr. mon.to yr. mon.	
	补习汉语院校/Institution for Chinese Language Study:	补习汉语期限: 自 年 月至 年 月 Duration: from yr. mon.to yr mon.	
	学生类别/Student Status: 硕士	CSC登记号/CSC No.: 2020GBJ000769	注册截止日期/Deadline for Registration: 2020 年 月 日/day
	经费办法/Financial Support: 部分奖学金/Partial Scholarship(学费/Tuition <input type="checkbox"/> 住宿费/Lodging <input type="checkbox"/> 生活费/Living Allowance <input type="checkbox"/> 综合医疗保险/Comprehensive Medical Insurance <input type="checkbox"/> 其它/Other Source of Funding:	全额奖学金/Full Scholarship <input type="checkbox"/>	
教育部盖章	Authorized by MOE for Student Visa (印章/Seal) 年 月 日	申请人签字: Signature of Applicant: 年 月 日 year month day	
备注	1、请持本表前往中国使(领)馆申请来华学习签证。 2、请持本表到院注册。 Notes: 1. Please present this form to apply for student entry visa at the Chinese Embassy or Consulate General. 2. Please present this form to register at the host institution.		

第一联: 寄外国来华留学人员